
Referat: Ordinær Generalforsamling 
Fejrup Strand Vandværk  

Søndag 11. Oktober kl 13.00 

 

 

Registrering af deltagere 

Der blev registreret ialt 35 fremmødte medlemmer af vandværket 

 

1. Valg af dirigent 

Jan Sørensen modtog valg, og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 

indkaldt. 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Formanden oplæste beretningen, som kan læses på vores hjemmeside. 

 

Kommentarer og spm.: 

Jørgen Florin: Forsætter Vognsen, som jo nærmer sig pensionsalderen? 

Formanden:  Ja, indtil videre, men overtagelse af funktionen bliver ikke noget 

problem. 

 

3. Fremlægning af refvideret regnskab 2014 – 15 

Formanden fremlagde regnskabet , som kan ses på hjemmesiden. 

 

Kommentarer og spm.: 

Kirsten Smidt påpegede nogle fejl vedr. mindre poster i regnskabet, og spurgte 

desuden, hvordan vandværkets værdi vurderes? 

Formanden takkede for den skarpe iagttagelse. Fejlene vil blive rettet. 

Den nuværende vurdering er foretaget for 5 år siden, og der skal foretages en ny 

vurdering i 2016 

 

4. Fremlægning af budget2016 – 2017 samt Takstblad 2016 – 2017 

Formanden fremlagde budgettet, som kan ses på  hjemmesiden 

 

Kommentarer og spm.: 

Kirsten Smidt: Hvorfor ikke lave 5 års budgetter? 

Formandens svar: Det forlanger Syddjurs kommune også, og vandværket har faktisk 

lavet et 5 års budget,  som dog ikke er blevet fremlagt endnu. 

Helle Laursen: Foreslår at nedsætte kontingent i Grundejerforening og overføre 

pengene til vandværk, som tilsyneladende har mere brug for pengene.  

Dirigenten henviste et sådant forslag til Grundejerforeningens generalforsamling. 

 



Arne Hedemann: Har vi problemer med rentvandsbeholderen? 

Formanden: Vi har skifte låg som omtalt i beretningen. Intet tyder på problemer med 

rentvandstanken, selv om det ikke er en ståltank. 

 

Forslag om takstforhøjelser 

Enstemmigt vedtaget 

Hermed er budget også vedtaget 

 

5.  Indkomne forslag 

Ingen forslag modtaget 

 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

Lars afgår,  men blev  genvalgt for en 3 årig periode 

Tina accepterer genvalg som suppleant 

 

7. Valg af revisor og revisor suppleant 

Kirsten Smith,  Møllehøj 21 valgt som revisor  

Suppleant: Jørgen Florin 

 

8. Eventuelt 

Ingen bemærkninger 

 

 

Formanden afsluttede mødet med en opfordring til at nogen påtog sig den vigtige 

opgave med at indsamle materialer til Fejrup strands historie. 

 

HUSK endvidere at rydde omkring og markere målerbrøndene. 

 

Referent 

Lars Vahl 

 
 


